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Sida 1(12) 
 

Justerare   Utdragsbestyrkande 
 
 
 

 

Plats och tid Stadshuset kl. 17.30–20.50 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 

Karin Vedlin (S) ordförande 
Estelle Hwatz (S) 
Kristina Körnung (MP) 
Jessica Wetterling (V) 
Anders Karlsson (KD) 
Ingvar Paulsson (M) vice ordförande 
Johan Ahlsell (M) 
Glenn Grimhage (L) 
Christian Thomasson (C) 

 

 
Övriga närvarande 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 Ersättare 

Roland Alkvik (S) 
Jan Ambecker (S) 
Marie-Louise Lindholm (S) 
Enrique Hernandez-Rios (S) 
Bobby Bohlin (M) 
Jakob Sellberg (M) 
Elize Korkka (M) 
Catharina Benzel (L) 
 
Tjänstemän m.fl. 

Annika Stedner, kultur- och fritidschef 
 Ewelyn Weermets, nämndsekreterare 
 Cajsa Lagerkvist, avdelningschef Mölndals stadsmuseum § 81 
 Mats Nygaard, avdelningschef förening och idrott § 81 
 Johan Bjerklund, enhetschef Åbybadet § 81 

 Viveka Duncan, PP Arkitekter § 81 
 Robert Axelsson, PP Arkitekter § 81 
 Jenny Ivarsson, ekonom § 81-82 
 Pia Persson, administrativ chef § 81-83 
 Anette Eliasson, avdelningschef biblioteken i Mölndal§ 81-84 
 

 

Utses att justera Jessica Wetterling (V) 

Justeringens plats och tid Kultur- och fritidsförvaltningen, 1 december 2015 

Underskrifter Sekreterare  _________________________________________  Paragrafer: 81-89 
  Ewelyn Weermets 

  
 Ordförande  _______________________________________________  
  Karin Vedlin  
  
 Justerande  _______________________________________________  
  Jessica Wetterling 
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 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag. 
  
Instans Kultur- och fritidsnämnden 
  
Sammanträdesdatum 2015-11-26 
  
Anslaget sätts upp 
 

2015-12-02 Anslaget tas ner 2015-12-24 
   

Sista dag för överklagande 
  

2015-12-23 

Underskrift  ______________________________  
Ewelyn Weermets 

  Utdragsbestyrkande 
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Innehållsförteckning 
 
§ 81 Presentation av för-förstudien, Åbybadet 
 
§ 82 Lokalresursplan 
 
§ 83 Internkontrollplan 
 
§ 84 Statusrapport – nytt bibliotek 
 
§ 85 Förvaltningschefen informerar 
 
§ 86 Redovisning av delegeringsbeslut 
 
§ 87 Meddelanden 
 
§ 88 Deltagande på konferenser/möten/utbildningar 
 
§ 89 Övrigt 
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§ 81    
Presentation av för-förstudien, Åbybadet  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Informationen noteras. Nämnden beslutar att man stämmer av frågan i sina politiska 
grupper, och med sina kommunalråd och återkommer till nämnden för en dialog. 
 
Dagens sammanträde 
Viveka Duncan och Robert Axelsson från PP Arkitekter presenterar för-förstudien som 
gjorts om Åbybadet, studien presenterades också för Ks den 24 november. 
Studiens syfte är att utreda hur det befintliga Åbybadet kan utvecklas och möta framtidens 
behov och att föreslå dimensionering och innehåll i en ny ersättningsanläggning i Mölndal 
så att den motsvarar de behov Mölndals stad har, och som man vill uppfylla. 
I Mölndal finns idag Åbybadet med ca 350 000 årsbadande, och med plats för ca 700 
badande samtidigt. Streteredsbadet har ca 28 000 årsbesökare. Åbybadet har också många 
besökare från angränsande kommuner.  
Sammanfattningsvis kan man säga att Åbybadets fysiska status är dålig och ett flertal 
ombyggnationer har lett till att dispositionen av lokalerna är undermålig samtidigt som ytan 
är för liten för verksamheterna. Rapporter från lokalförsörjningen visar på stora problem, 
och för att åtgärda problemen rekommenderas att delar av byggnaden rivs och byggs om. 
I det framtida Åbybadet, som ska vara ett bad för alla, behövs bl.a. mer bassängyta, 
upplevelsebad, utrymme för avkoppling, gym, café, nya personaldelar och föreningslokaler. 
 
En politisk process måste komma gång för att beslut ska kunna tas, om vad för bad som ska 
finnas i Mölndal. 
 
Presentationen kommer att skickas ut till nämnden.  
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Dnr KFN 
111/15 
 

§ 82   
Lokalresursplan 2016  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Förvaltningens förslag till skrivelse i Mölndals stads lokalresursplan godkänns. 
 
Ärendet 
I Mölndals stads lokalresursplan redovisas verksamheternas lokaler, lokalkostnader samt 
lokalbehov. Dessutom redovisas planerade investeringar enligt investeringsplanen, för att 
kunna få en samlad bild av hur olika förändringar i lokalbeståndet påverkar stadens totala 
lokalanvändning och lokalkostnader. Lokalresursplanen revideras en gång per år. Den 
beslutas av lokalstyrgruppen i december och går till Ksau i januari. 
 
Som underlag för stadens lokalresursplan har lokalrevisioner genomförts på respektive 
förvaltning. Dessa redovisas i varsin bilaga i lokalresursplansdokumentet. 
 
Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 oktober 2015. 
Arbetsutskottet behandlade ärendet den 12 november 2015, § 60, och lämnade över ärendet 
till nämnden utan eget förslag till beslut. 
 

 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förvaltningens förslag till skrivelse i stadens 
lokalresursplan. 
 

 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas, och finner att så sker. 
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Dnr KFN 
99/15 
 

§ 83   
Internkontrollplan - redovisning  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Förvaltningens genomförda kontroller enligt upprättad internkontrollplan 2015, godkänns. 
 
Ärendet 
Kommunfullmäktige antog 2008-10-08 § 117 ett reglemente för intern kontroll. Syftet med 
reglementet är att säkerställa att varje nämnd upprätthåller en tillfredställande intern 
kontroll. Varje år ska nämnden fatta beslut om en internkontrollplan som ska innefatta 
uppföljning av att den interna kontrollen fungerar, det vill säga att urval av uppbyggda 
kontrollmoment följs upp respektive år. Nämnden godkände förvaltningens förslag till 
internkontrollplan 2015, KFN 2014-12-16 § 92. Förvaltningen har under året genomfört de 
kontroller som ingick i internkontrollplan 2015. 
 
Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 november 2015. 
Arbetsutskottet behandlade ärendet den 12 november 2015, § 61, och lämnade över ärendet 
till nämnden utan eget förslag till beslut. 
 

 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förvaltningens genomförda kontroller enligt 
upprättad internkontrollplan 2015.  
 

 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas, och finner att så sker. 
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 § 84    

Statusrapport – nytt bibliotek  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Informationen noteras. 
 
Dagens sammanträde 
Ett projekt med nya läsmiljöer för barn startas upp på alla enheter i december. 
 
I veckan fanns en Mölndalsbilaga i GP, med bl.a. en artikel om det nya biblioteket i 
Mölndal. 
 
Förslag på utformningen av torget framför biblioteket ”Ulla Jacobssons plats” håller på att 
tas fram. 
  
Projekteringsmötena fortsätter. 
 
Upphandling av inredningsarkitekter ska göras nu. 
 
Olika lösningar för t.ex. belysning håller på testas.  
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§ 85    
Förvaltningschefen informerar  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Informationen noteras 

 
Dagens sammanträde 
Cajsa Lagerkvist, ny chef för Mölndals stadsmuseum och kulturspecialister presenterar sig. 
Cajsa kommer närmast från en tjänst som biträdande chef på Göteborgs stadsmuseum. 
 
Det kommer många flyktingar, framförallt ensamkommande barn till Mölndal nu. Ekhaga 
idrottshall har öppnats upp för s.k. transitboende nu. Föreningarna som har behövt flytta 
sina verksamheter, har varit väldigt tillmötesgående. 
 
På Kållereds fritidsgård finns inga boende längre, men den kan komma att tas i anspråk igen 
om en akut situation uppstår.  
 
Före nämndmötet den 17 december kommer kulturstipendierna att delas ut. 
Förvaltningen får i uppdrag att se över skrivningen angående beredningen av 
konststipendierna. 
 
Västra Götalands regionala kulturplan 2016-2019 delas ut. 
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§ 86    
Redovisning av delegeringsbeslut  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Redovisningen av nedanstående delegeringsbeslut godkänns 

 
Ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden har överlämnat sin beslutanderätt till utskott och förvaltning 
enligt nämndens antagna delegeringsordning den 21 maj 2015, § 38. Dessa beslut ska 
redovisas till nämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa 
delegeringsbesluten. Delegeringsbesluten finns tillgängliga i en mapp vid sammanträdet, 
övrig tid hos nämndsekreterare. 
 
Mats Nygaard: 

§ D 18 Dnr 73/15 Mölndals AIK ansöker investeringsbidrag om 40 000 kr för inköp av 
stavhoppsmatta. Klubben beviljas 40 000 kr.  
 
Ulla Hasselqvist: 

§ D 18 Dnr 102/15 Hassungared 2:18 nybyggnad av enbostadshus, förhandsbesked 
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§ 87     
Meddelanden  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Nämnden noterar att man tagit del av nedanstående meddelanden. 

 

 

Kommunfullmäktige 2015-10-21 

§ 142 Svar på motion (MP) om att göra Mölndals stad till en fristad för förföljda författare 
 
Kommunstyrelsen 2015-10-28 

§ 243 Utveckling av Mölndals stads samarbete med staden Jinan, Kina 
§ 252 Mölndal Outdoor IF ansöker om ränte- och amorteringsfritt lån för byggandet av en 
klubbstuga 
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§ 88    
Deltagande på konferenser/möten/utbildningar  
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Informationen noteras. 

Anders Karlsson (KD) informerar från konstutskottet den 2 november 

 

 
Det har kommit en inbjudan från Alan Abdali och Toleransprojektet, om att en politiker från 
nämnden erbjuds att följa med på en resa till Polen 4/3-11/3. Frågan tas med till de politiska 
grupperna.  
 
Det blir troligen en fortsättning på Chipataprojektet, det blir Glenn Grimhage (L) från KFN 
och Stefan Gustavsson (S) kommunalråd, som deltar.  
 
 
I veckan så var det ordförandekonferens, det var ca 20 föreningar som deltog. 
Diskussionerna handlade mycket om behov, förväntningar och anläggningsfrågor. 
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§ 89    
Övrigt  
Det finns ingen finansiering för kultursommarjobbarna för 2016, kan man finna någon 
lösning på detta? Ev. kan en lösning finnas med samfinansiering med Gunnebo och 
Goteborg Green World, Annika Stedner tittar på detta och återkommer. 
 
Frågan om Lunnagården kan användas för ridverksamhet, är uppe på fler agendor. Åby 
travsällskap diskuterar frågan, och Karin Vedlin har tagit upp frågan hos Majoritet Mölndal, 
där frågan är högt uppe på agendan. 
 
Annika Stedner har bett att lokalstyrgruppen ska samla alla berörda för att diskutera 
markfrågor. 
 
Håkan Ahlström kommundirektören, har tagit på sig att dokumentera ansvarsfrågan när det 
gäller flyktingfrågan. 
 

 

 
 

 

  

  

  
 


